

Bytový dům v Praze Košířích Apartment building in Košíře Wohnhaus in Košíře



Charakteristika:

Obytný soubor Pod Kavalírkou se nachází v krásné lokalitě Košíře na Praze 5. Zdrojem tepla pro bytové objekty je plynová kotelna, ve které je osazena kaskáda dvou stacionárních plynových kondenzačních kotlů o celkovém výkonu 480 kW. Pro ohřev teplé vody jsou v kotelně umístěny 3 nepřímotopné zásobníky teplé vody, každý o objemu 1000 litrů.

Characteristic:

Apartment assembly Pod Kavalírkou is situated at the beautiful locality Košíře in Prague 5. As the heat source for apartment object the gas boiler-room is used where the cascade of two stationary condensing gas-boilers with total

output of 480 kW is installed. For warm water warming-up 3 indirectly warming-up warm water accumulators are installed, each of 1000 litre content

Charakteristik:

Die Wohnzusammenfassung Pod Kavalírkou befindet sich in der schönen Lokalität Košíře in Prag 5. Als Wärmequelle für die Wohnungsobjekte dient der Gaskesselraum, in welchem die Kaskade von zwei bodenstehenden Gasbrennwertkesseln mit der Gesamtleistung 480 kW aufgesetzt ist. Für die Warmwassererwärmung sind im Kesselraum 3 Indirektheizspeicher für Warmwasser gesetzt, jeder mit dem Volumen von 1000 Liter.

Technické vybavení:

- ! 2 x kotel Logano plus GB312 – 240 kW
- ! 3 x zásobník Logalux SU1000
- ! 1 x neutralizační zařízení NE 0.1

Technical equipment:

- ! 2 x boiler Logano plus GB312 – 240 kW
- ! 3 x accumulator Logalux SU1000
- ! 1 x neutralization equipment NE 0.1

Technische Ausstattung:

- ! 2 x Kessel Logano plus GB312 - 240 kW
- ! 3 x Speicher Logalux SU1000
- ! 1 x Neutralisationseinrichtung NE 0.1